

房間類別及收費

房間類別		設備	每日房租 (港幣 HKD\$)	按金 (港幣 HKD\$)								陪床費 (港幣 HKD\$) 每位
				本港居民				非本港居民				
				本院醫生		經私家醫生轉介		本院醫生		經私家醫生轉介		
				一般非套餐 住院/手術/ 檢查之住院 按金	本院外科手 術套餐/檢 查套餐住院 按金	一般住院/手術 /檢查之住院按 金	特定外科手 術 住院按金^	一般非套餐 住院/手術/ 檢查之住院 按金	本院外科 手術套餐/ 檢查套餐 住院按金	一般住院/手 術/檢查之住 院按金	特定外科 手術 住院按金^	
綜合病房	私家房	電子保險箱、獨立洗手間及浴室、獨立電視	\$2,100	\$30,000	預算費用總計的百分之五十	\$30,000	預算費用總計的百分之三十	\$60,000	預算費用總計的百分之五十	\$60,000	\$360	
	半私家單人房	電子保險箱、公用浴室及洗手間*、獨立電視	\$1,580	\$20,000		\$20,000		\$40,000		\$40,000	\$280	
	半私家雙人房	儲物櫃、電子保險箱#、公用浴室及洗手間、獨立電視#	\$1,180	\$20,000		\$20,000		\$40,000		\$40,000	\$280	
	標準房(4-6人)	儲物櫃、電子保險箱#、公用浴室及洗手間、獨立電視#	\$850	\$10,000		\$10,000		\$20,000		\$20,000	\$220	
日間病床	私家房	電子保險箱、獨立洗手間及浴室、獨立電視	**\$1,000 (留院 6 小時)	\$5,000	預算費用總計的百分之五十	\$5,000	不適用	\$10,000	預算費用總計的百分之五十	\$10,000	不適用	
	半私家單人房	電子保險箱、公用浴室及洗手間*、獨立電視	**\$800 (留院 6 小時)	\$5,000		\$5,000		\$10,000		\$10,000	不適用	
	半私家雙人房	儲物櫃、電子保險箱#、公用浴室及洗手間、獨立電視#	**\$700 (留院 6 小時)	\$5,000		\$5,000		\$10,000		\$10,000	不適用	
	標準房(4-6人)	儲物櫃、電子保險箱#、公用浴室及洗手間、獨立電視#	**\$430 (留院 6 小時)	\$5,000		\$5,000		\$10,000		\$10,000	不適用	

	<p># 電子保險箱及獨立電視只適用於部份房間</p> <p>* 部份房間的洗手間及浴室設於房外</p> <p>** 如病人有特別需要留院治療或觀察時，則按照本院所定的房間計算，並以等級收費。</p> <p>^ 本院外科套餐住院按金以入院服務費用預算的 50% 計算，特定外科手術類別除外，特定外科手術項目包括：全膝關節置換術、全髖關節置換術、乳房重建手術、胃切除手術，按金以 30% 的入院服務費用預算計算。醫院可隨時或根據個案需要調整按金額。</p>	
隔離病房	私家	房租另附加 \$1,800 感染控制費/每日
(等級)	半私家	房租另附加 \$1,500 感染控制費/每日
	標準	房租另附加 \$1,200 感染控制費/每日

- 註：
1. 每位入院病人均須繳付港幣 HK\$140 的入院登記費。
 2. 所有房間均設有無線上網服務。
 3. 房租不包括手術室費、藥費、膳食費、化驗及各類治療或檢查費用。
 4. 病人需自行與醫生協定有關醫生及麻醉科醫生等費用。
 5. 如需在正常服務時間以外進行化驗、檢驗或手術，本院會收取較高的費用，詳細收費可向醫院職員查詢。
 6. 住院費用按照病人選擇房間類別釐定收費，如住院期間轉較高類別房間，本院將會由入院當日起收取差額。
 7. 床位類別之分配須視乎入院當天病床供應而定，本院有權調遷客人之房間或床位。
 8. 如病人要求轉房/床，每次轉換須繳付額外之手續費 HK\$500。
 9. 醫院賬項一般每兩天結算一次，只接受 VISA / MASTER 卡、EPS、銀聯卡、微信支付或現金支付。
 10. 病人出院結賬時，煩請出示按金收據，否則本院有權拒絕退還按金。
 11. 調整收費恕本院不另行通知。

Room Categories and Rate

Room Type		Facilities	Daily Room Rate (HKD\$)	Deposit (HKD\$)								Companion Charge (HKD\$) per head
				HK Residents				Non HK Residents				
				Hospital doctors		Referred by private doctors		Hospital doctors		Referred by private doctors		
				General Non-package admission/surgery/ body check deposit	Package Surgery/ Body check admission deposit	Non-package admission/surgery/ body check deposit	Specific Surgery Admission ^	General Non-package admission/surgery/ body check deposit	Package Surgery/ Body check admission deposit	Non-package admission/surgery/ body check deposit	Specific Surgery Admission ^	
Mixed Ward	Private Room	Electronic safe, Individual Shower & Toilet, Individual TV	\$2,100.00	\$30,000.00	50% of the budget estimate	\$30,000.00	30% of the budget estimate	\$60,000.00	50% of the budget estimate	\$60,000.00	50% of the budget estimate	\$360.00
	Semi-Private Single Room	Electronic safe, Public Shower & Toilet*, Individual TV	\$1,580.00	\$20,000.00		\$20,000.00		\$40,000.00		\$40,000.00		\$280.00
	Semi-Private Twin Room	Lockers, Electronic safe#, Public Shower & Toilet, Individual TV#	\$1,180.00	\$20,000.00		\$20,000.00		\$40,000.00		\$40,000.00		\$280.00
	Standard (4-6 Beds)	Lockers, Electronic safe#, Public Shower & Toilet, Individual TV#	\$850.00	\$10,000.00		\$10,000.00		\$20,000.00		\$20,000.00		\$220.00
Day Bed	Private Room	Electronic safe, Individual Shower & Toilet, Individual TV	** \$1,000 (6 hours stay)	\$5,000.00	50% of the budget estimate	\$5,000.00	N/A	\$10,000.00	50% of the budget estimate	\$10,000.00	N/A	N/A
	Semi-Private Single Room	Electronic safe#, Public Shower & Toilet*, Individual TV	** \$800 (6 hours stay)	\$5,000.00		\$5,000.00	N/A	\$10,000.00		\$10,000.00	N/A	N/A
	Semi-Private Twin Room	Lockers, Electronic safe#, Public Shower & Toilet, Individual TV#	** \$700 (6 hours stay)	\$5,000.00		\$5,000.00	N/A	\$10,000.00		\$10,000.00	N/A	N/A
	Standard (4-6 Beds)	Lockers, Electronic safe#, Public Shower & Toilet, Individual TV#	** \$430 (6 hours stay)	\$5,000.00		\$5,000.00	N/A	\$10,000.00		\$10,000.00	N/A	N/A

	<p># Electronic safe and individual TV only applicable to designated wards</p> <p>* Certain public sanitary facilities are situated in locations separate from the primary ward area.</p> <p>** The hospital will charge additional room charges for patients requiring hospitalization for further treatment or observation (depending on the room type designated by the hospital)</p> <p>^ Generally, deposit for surgery admission is at 50% of the budget estimate except for these specific categories at 30%, such as Total Knee Replacement, Total Hip Replacement, Breast Reconstruction Surgery, Gastrectomy. The hospital may adjust the rate of deposit from time to time or case by case.</p>	
Infection Control Room (class)	Private	Room Charge + \$1,800 Isolation Charge (per day)
	Semi-Private	Room Charge + \$1,500 Isolation Charge (per day)
	Standard	Room Charge + \$1,200 Isolation Charge (per day)

- Remarks :
1. An admission service fee of HK\$140 is applicable.
 2. Free Wi-Fi broadband internet service is available
 3. Room charges do not include other service fee, doctor' s consultation, surgical operation, anesthesia fees etc.
 4. Patients are advised to consult their attending doctors regarding their fees before admission.
 5. All emergency examinations and procedures done in non-service hours will be charged at a higher rate. Please contact our staff for details.
 6. Bed charge is levied according to patient' s admitted room category. All service charges incurred on the day of admission are retrospectively charged at the highest rate of the bed stayed in. (including expenses in Operating Theatre).
 7. Bed category assigned subjects to bed availability on the day of admission; the Hospital reserves the right to make any changes as needed.
 8. Administrative fee of \$500 is charged for each request for changing bed/ward
 9. Hospital Charges are payable every 2 days. We accepted Cash, EPS, VISA/MASTER card, WeChat Pay or China Union Pay payment.
 10. Please provide the deposit receipt upon discharge, as the hospital reserves the right to withhold the refund without the original receipt.
 11. Charges are subject to change without prior notice.